
 

 

Uchwała Nr 7/III/2024 

Rady Dzielnicy Przeróbka 

z dnia 27.01.2025roku 

 
w sprawie Mostu Siennickiego 

 
 
        Na podstawie §15 ust. 1 pkt 14 i 15  Statutu Dzielnicy Przeróbka stanowiącego 
załącznik do Uchwały Nr LII/1174/14 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 kwietnia 2014 
roku w sprawie uchwalenia Statutu Dzielnicy Przeróbka (Dz. Urz. Woj. Pomorskiego z 
29.05.2014  r., poz. 2004 z późń. zm.) 
 

Rada Dzielnicy Przeróbka 
uchwala  się co następuje : 

 
§ 1 

 
Rada Dzielnicy Przeróbka wyraża sprzeciw wobec sposobu postępowania 

Miasta i nie powiadomieniu  mieszkańców dzielnic Wyspy Portowej o katastrofalnym 
stanie Mostu Siennickiego grożącym możliwością katastrofy budowlanej oraz o 
podjęciu decyzji o jego natychmiastowym zamknięciu bez przygotowania alternatywy 
dla ruchu pieszego i rowerów. 

§ 2 
 
 

Wnioskuje o utworzenie Zespołu ds. Wyspy Portowej, zajmującej się 
funkcjonowaniem i rozwojem w/w Wyspy z uwzględnieniem potrzeb i warunków życia 
jej mieszkańców. Z uwagi na wagę decyzji dotyczących obywateli Przeróbki, Stogów, 
Krakowca i Górek Zachodnich w Zespole ds. Wyspy Portowej powinni się znaleźć 
przedstawiciele miejscowych Rad Dzielnic. 

§ 3 
 

 
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 

§ 4 
 

Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi Dzielnicy Przeróbka. 
 

 
Uzasadnienie 

 
Dnia 7 stycznia Rada Dzielnicy Przeróbka otrzymała informację o planowanym 

na dzień 8 stycznia spotkaniu w sprawie zamknięcia Mostu Siennickiego, na którym 
miały zostać  przedstawione rozwiązania,  dotyczące m.in. zasady funkcjonowania 
komunikacji miejskiej .8 stycznia Rada otrzymała informację od GZDiZ, że  ze względu 
na możliwość zagrożenia katastrofą budowlaną, o godz. 22 dnia 10 stycznia zamyka 



 

 

się dla ruchu Most Siennicki. Wcześniej, 3 stycznia w mediach społecznościowych 
pojawiły się informacje o konieczności zamknięcia  Mostu Siennickiego wywołując 
niepokój a wręcz panikę w mieszkańcach dzielnic Wyspy Portowej. Mimo prowadzenia 
od wielu lat monitoringu Mostu Siennickiego i prac projektowych dotyczących jego 
remontu, przebudowy, mieszkańcy Wyspy nie byli informowani o katastrofalnym stanie 
mostu. Na interpelacje radnych otrzymywali informację o kolejnym przesunięciu 
terminu wykonania dokumentacji projektowej. 

Sytuacja taka nie może mieć miejsca a mieszkańcy zaskakiwani grożącym im 
niebezpieczeństwem. Wyspa Portowa należy do najbardziej rozwijającej się i ważną 
ze względów gospodarczych, części miasta Gdańska. Jest ona bardzo ważna, także 
dla całego kraju, na terenie której zamieszkują obywatele trzech dzielnic miasta 
Gdańska. 

Jak wynika z § 4.2 Statutu Dzielnic mieszkańcom zapewnia się udział w 
sprawach związanych z funkcjonowaniem i rozwojem dzielnicy a przede wszystkim w 
rozstrzyganiu w sprawach związanych z interesem ogólnomiejskim a mających wpływ 
na warunki życia w miejscu ich zamieszkania. Dlatego Rada Dzielnicy Przeróbka 
mając powyższe na względzie wnioskuje o utworzenie Zespołu ds. Wyspy Portowej. 

Przedsiębiorstwa zlokalizowane na Wyspie Portowej, a przede wszystkim porty,   
z uwagi na ich strategiczne położenie  dalej będą się rozwijać, dlatego Rada Dzielnicy 
Przeróbka uważa, że w celu zabezpieczenia interesu mieszkańców Wyspy istnieje 
konieczność stworzenia takiego Zespołu, w którym głos w imieniu mieszkańców będą 
mieli przedstawiciele trzech Rad Dzielnic. 
 
  
 
 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Przeróbka 
                                                                         Elżbieta Żmijewska 

 
 
 
 
 
 


